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M Ø D E R E F E R A T  
 
 

 
Møde den: 14.3.2023  
Kl.: 16.00-18.00  
Sted: Mødelokale 2  
 
Emne: Bestyrelsesmøde  

 

HØJE-TAASTRUP GYMNASIUM 
 
 
  

Frøgaard Allé 2 

2630 Taastrup 

Tlf. 33 96 40 50 

Fax 43 52 33 51 

E-mail htg@htg.dk 

www.htg.dk 

 

 

 
 
 
 
 
 
  

Dato: 22.3.2023 

Sagsnr.:  

Arkiv:  

 

Sagsbeh.: ID/RC 

 

 

Deltagere: Bestyrelsesformand Lars Bentsen, næstformand Susanne Sørensen, Skoleleder Casper Madsen, 
lektor Trine Schiott, lektor Morten Sørensen og elevrepræsentant Nicklas Abildskov Hansen. 
 
Sekretariatsfunktion: Rektor Ida Diemar, vicerektor Inge Reich, økonomichef Hanne Linnet og sekretariatsleder 
René Christensen.  
 
Afbud: Byrådsmedlem Melis Aydin. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af årsrapport, ledelsesberetning og regnskabsrapport mm. 
3. Godkendelse af referat fra mødet den 6.12.2022 
4. Meddelelser fra formanden 
5. Meddelelser fra rektor  
6. Meddelelser fra elever 
7. Opfølgning på strategiarbejde/udviklingsplan 
8. Evt. 
 

 
Ad 1. Lars bød velkommen. Bestyrelsen godkendte dagsorden og herefter bød han vores revisor Simon Bach 
Nielsen velkommen. 
 
Ad 2. Revisionen havde ingen bemærkninger til årsregnskabet, og årsrapporten får en blank påtegning. Årets 
resultatet er på 119.751 kr., som først og fremmest skyldes en uforudset renteindtægt på 99.000 kr. 
Bestyrelsen roste Hannes indsats. Bestyrelsen underskriver efterfølgende årsregnskabet elektronisk. 
 
Ad 3. Bestyrelsen drøftede referatet og godkendte det i reviderende form med pkt. 5b. Mødesagen bliver 
underskrevet på næste bestyrelsesmøde d. 13.6.2023.  
 
Ad. 4. Lars meddelte, at han og Ida var til møde i Undervisningsministeriet d. 15.12.2022 ang. skolens 
udviklingsplan. Undervisningsministeriet godkendte opfølgningen og tilføjede, at der til næste år skal mere 
fokus på databaseret opfølgning.   
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Den 27.3.2023 er der generalforsamling i Gymnasiernes Bestyrelsesforening. På generalforsamlingen vil der 
være oplæg fra Undervisningsminister Mattias Tesfaye, Stina Vrang Elias, Adm. direktør Tænketanken DEA og 
Rasmus Meyer, Forstander på Krogerup Højskole.  
Lars gennemgik bestyrelsesrapporten udsendt af STUK, og bestyrelsen hæftede sig ved resultaterne på HF.  
Ida tilføjede i denne sammenhæng, at vi er ved at udvikle vores kvalitetssikringssystem, hvor vi bl.a. bruger 
nøgletallene som værktøj til mulige indsatsområder.  
 
 
Ad. 5. Ida fortalte om de mange eksterne aktiviteter, som har involveret HTG. Ida var inviteret til paneldebat 

med Danske Gymnasieelevers Sammenslutning om elevtrivsel og fællesskab.  

Sammen med fire elever har Ida deltaget i en workshop i kommunalt regi om unges trivsel i høje Taastrup 

kommune.  

Derudover er vi blevet kontaktet af en skole i New York, der ønsker at udveksle med os. Og Ida fortalte 

endvidere, at hun har haft besøg af en antropolog fra et universitet i Tokyo, der er blevet henvist til HTG i 

forbindelse med elevdemokrati. En skole i Budapest ønsker HTG som partnerskole med integration som 

omdrejningspunkt.  

I forrige uge havde vi besøg af Regionrådspolitiker Randi Mondorf fra Venstre.  

Ida fremhævede den store artikel i Politikens Uddannelsestillæg om vores ASF/SAFE-klasser, og at Mattias 

Tesfaye har anbefalet HTG i lokale medier, og Ida er i øvrigt inviteret til møde med Tesfaye om elevfordeling 

sammen med de øvrige rektorer, der har haft midlertidigt stop for optag.   

Ida meddelte også, at Inge er genvalgt i bestyrelsen i GymLF.  

Søgetallene er bedre end de plejer. Særligt i ASF er søgningen markant større, men søgningen til stx og hf er 

også større.  

Ad. 6. Nicklas fortalte, at han ikke bliver den primære elevrepræsentant til næste ledelsesmøde. Derimod får 

Viola den primære rolle fremover. Nicklas fremhævede, at eleverne forleden solgte kager til fordel for 

jordskælvsramte i Tyrkiet og Syrien. Eleverne indsamlede 6000 kr.   

Ad. 7.   

Ida fremlagde en mundtlig status for skolens udviklingsplanfortalte, og Lars bad om en skriftlig status på 

udviklingsplanen til næste bestyrelsesmøde.  

Ad. 8. Der blev spurgt til solcelleprojektet. René svarede, at opsætningen desværre er forsinket.  

 

Næste bestyrelsesmøde er 13.6.2023. 


